
 

 

Geachte Statenleden, 

Een meerderheid van uw Staten heeft ingestemd met het gewijzigde inpassingsplan LPM. Een object 

dat coûte que coûte door moest gaan. Niet vanuit een absolute noodzaak maar in onze ogen vooral 

omdat niemand het lef heeft de stekker eruit te trekken, dit tegen beter weten in. Met onjuiste 

argumenten, ook te kwalificeren als leugens, heeft de provincie en haar juridisch adviseurs 

beargumenteerd waarom de 250 ha al 50 jaar braakliggende grond op Moerdijk niet geschikt was 

voor logistiek. Waarbij in 2006 juist afspraken gemaakt zijn en verder uitgewerkt is dat deze grond 

geschikt was voor logistiek en de veiligheidscirkels dit niet behoeven te belemmeren. Wij hebben 

documentatie aangereikt met bewijsmateriaal en uw Staten naar gevraagd om dit onafhankelijk te 

toetsen. De meerderheid van de Staten heeft dit simpelweg naast haar neergelegd.  

In de verkiezingsprogramma’s worden allerlei goede voornemens opgeschreven zoals het meer 

ondersteunen van burgerinitiatieven, zeer terughoudend zijn met de aanleg van nieuwe 

bedrijventerreinen. Maar na de verkiezingen overwint in onze ogen voor veel partijen het politiek 

handengeklap en business as usual.    

De vraag voor wie doen we het is ook nooit echt geantwoord.  De werkgelegenheid in de logistieke 

dozen, die al in Brabant zijn weggezet, wordt ingevuld door arbeidsmigranten omdat de eigen 

mensen en doodgewoon niet zijn om die banen in te vullen.  Daarnaast brengen die logistieke 

bedrijfshallen de nodige verkeersbewegingen met zich mee waardoor de wegen overvol raken en de 

natuur verder verslechterd.  Geen enkele Brabander heeft hier wat aan.  

Wat verstandige deskundigen en inwoners ook te berde brengen de 

meerderheid van de Staten blijft Oost-Indisch doof. Waarom? Waarom 

moeten steeds nieuwe bedrijventerreinen aangelegd worden waardoor 

Brabant een eenzijdige economische bedrijfsstructuur krijgt, waarom 

pakken we de herstructurering van bestaande bedrijventerreinen niet 

serieus  op en anticiperen niet of nauwelijks op de verwachte min groei 

eind jaren 20. Dit lijkt een patroon want zo ging en gaat het bij 

veehouderij ook. Het resultaat is dat in Oost Brabant de luchtkwaliteit zo 

slecht is dat daar relatief de meeste corona besmettingen vallen. 

Ons Brabant landschap wordt verkwanseld omdat als de meerderheid 

van de Staten denkt dat ontwikkeling in de vaart der volkeren alleen bereikt kan worden door 

verdere uitbreiding van alle soorten bedrijvigheid maar nauwelijks echt aandacht besteed wordt aan 

waardevolle natuur en het leefklimaat van haar inwoners. Veelzeggend is dat bestuurders van onze 

mooiste steden en dorpen niet mee deden met de waan van alle dag en in het verleden bekritiseerd 

zijn vanwege hun behoudend optreden. Dankzij hun vasthoudendheid om zichzelf te blijven hebben 

wij in Nederland en ook in Brabant nog vele pareltjes. 

Wij hebben dus geen vertrouwen dat de meerderheid van de Statenleden zich een gevoel kan eigen 

maken dat een pas op de plaats ook een belangrijke “stap” kan zijn. Wij danken de statenleden die 

ons steeds maar hebben gesteund.  

Bis vincit qui se vincit 

W. Rijnart 

Stichting Behoud Buitengebied 

 


